

HSBC Life “Winner Winner, Prize Receiver!” Lucky Draw
滙豐保險「人人網上投保·百分百大激賞」抽獎活動

Authorisation for third-party redemption 代領禮品授權書

To authorise a representative to collect the prize on your behalf, your representative must present the following at the point of redemption:

- (1) the screenshot of the relevant redemption SMS;
- (2) this authorization form; and
- (3) a photocopy of your HKID card; and
- (4) the named person’s HKID Card for verification purposes.

如欲授權第三者代為領取禮品，代領人須於換領禮品時出示

- (1) 有關換領短訊之截圖；及
- (2) 此授權書；及
- (3) 閣下之香港身份証副本；及
- (4) 代領人的香港身分證，以作核實用途。

Prize Winner 得獎者姓名： _____

Redemption code on the SMS 短訊上的兌換碼： _____

I hereby authorise _____ (HKID Card no: ((first 4 alphabet and digits)) _____) to pick up the prize from the HSBC Life “Winner Winner, Prize Receiver!” Lucky Draw on my behalf.

本人謹此授權 _____ (香港身分證號碼：(頭 4 位字母及號碼) _____) 代本人領取滙豐保險「人人網上投保·百分百大激賞」抽獎活動之禮品。

Prize Winner’s Signature 得獎者簽署

Date 日期

Information that you provide to HSBC Life (International) Limited will only be used for redemption purpose and will be processed in accordance with our Data Privacy Notice. To understand how we collect, store, use and share your data, you can locate and view a full copy of our Data Privacy Statement on the website <https://www.hsbc.com.hk/insurance/info/>

你所提供給滙豐人壽保險（國際）有限公司的個人資料僅用於換領禮品之用，並將根據私隱聲明處理。要了解我們如何收集、儲存、使用及披露您的個人資料，你可瀏覽以下網頁 <https://www.hsbc.com.hk/zh-hk/insurance/info/> 查閱完整版本的資料私隱通知。

Issued by HSBC Life (International) Limited (incorporated in Bermuda with limited liability)
由滙豐人壽保險（國際）有限公司（於百慕達註冊成立之有限公司）刊發